

Privacy Policy	سياسة الخصوصية
Our Collection of your personal Information	جمعنا لمعلوماتك الشخصية
Our use of your personal information	استخدامنا لمعلوماتك الشخصية
We may amend our privacy policy at any time by posting a revised version on www.dallali.com. The revised version will be effective at the time we post it and, following such posting, your continued use of www.dallali.com, your Dallali account and the related Dallali tools and services (collectively the "Dallali Service") shall constitute your express consent to us continuing to process your personal information in accordance with the terms of our revised privacy policy.	يجوز لنا تعديل سياسة الخصوصية الخاصة بنا في أي وقت عن طريق نشر نسخة إلكترونية محدثة، وستكون النسخة المعدلة سارية في وقت نشرها، وبعد هذا النشر، استمرارك في استخدام التطبيق، وحسابك في دلالي والأدوات والخدمات ذات الصلة (يشار إليها مجتمعة بـ "الخدمة") تشير إلى موافقتك على استمرارنا في معالجة معلوماتك الشخصية وفقاً لشروط سياسة الخصوصية الخاصة بنا.
Accessing, reviewing, and amending your personal information	الوصول إلى معلوماتك الشخصية ومراجعتها وتعديلها
Our privacy policy will cover the following topics: our collection of your personal information, our use of your personal information accessing, reviewing, and amending your personal information, our communications with you and third-party website links cookies competitions protecting your personal information.	تغطي سياسة الخصوصية الخاصة بنا ما يلي: جمعنا لمعلوماتك الشخصية، واستخدامنا لمعلوماتك الشخصية في الوصول إلى معلوماتك الشخصية ومراجعتها وتعديلها، وتواصلنا معك وملفات تعريف الارتباط على مواقع الويب الخاصة الأطراف الثالثة ذات العلاقة التي تحمي معلوماتك الشخصية.
Our Communications with you	اتصالتنا معك
Service delivery	توصيل الخدمة
We use your personal information to Provide, operate, and improve the Service and our business. To Establish and maintain your user profile on the Service and Communicate with you about the Service, including by sending announcements, updates, security alerts, and support and administrative messages. Understand your needs and interests and personalize your experience with the Service and our communications. Provide support for the Service, and respond to your requests, questions, and feedback.	نستخدم معلوماتك الشخصية من أجل تقديم الخدمة والتشغيل وتحسين الخدمة وأعمالنا؛ إنشاء والحفاظ على ملف تعريف المستخدم الخاص بك على الخدمة؛ التواصل معك بشأن الخدمة، بما في ذلك عن طريق إرسال الإعلانات والتحديثات والتبليغات الأمنية ورسائل الدعم والرسائل الإدارية؛ فهم احتياجاتك واهتماماتك، وإضفاء الطابع الشخصي على تجربتك مع الخدمة والتواصل؛ تقديم الدعم للخدمة والرد على طلباتك وأسئلتك وملاحظاتك.
Third Party Website links	روابط مواقع الطرف الثالث

<p>You should ensure that the email address and phone number you have registered with us is always up to date so that we can always contact you with important information regarding your Account and the Dallali Service. We may also need to collect selected financial information from you, such as bank account details.</p>	<p>يجب عليك التأكد من أن عنوان البريد الإلكتروني ورقم الهاتف الذي قمت بتسجيله لدينا محدث دائمًا حتى تتمكن دائمًا من التواصل معك لإبلاغك بالمعلومات المهمة المتعلقة بحسابك وخدمة دلالي. قد نحتاج أيضًا إلى جمع معلومات مالية محددة منك، مثل تفاصيل الحساب المصرفي.</p>
<p>Protecting your personal information</p>	<p>حماية معلوماتك الشخصية</p>
<p>Dallali may monitor or record its telephone conversations with you or anyone acting on your behalf. By communicating with Dallali, you acknowledge that your communication may be overheard, monitored, or recorded without further notice or warning.</p>	<p>قد نقوم بمراقبة أو تسجيل محادثاتها الهاتفية معك أو مع أي شخص يتصرف نيابة عنك. من خلال التواصل مع دلالي، فإنك تقر بأن اتصالاتك قد يتم سماعها، أو مراقبتها، أو تسجيلها دون إشعار، أو تحذير آخر.</p>